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Protokół  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska                      

oraz Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju RG Sitno 

w dniu 11 września 2020 r. 

 

Komisja Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska w składzie: 

1. Adam Mazurek – Przewodniczący Komisji 

2. Leszek Krzysztof Kozak – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Tomasz Gąsior – Członek Komisji 

 

Komisji Budżetu Infrastruktury i Rozwoju w składzie: 

1. Radosław Kwapisz – Przewodniczący Komisji 

2. Antoni Gazda – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Władysław Wydmański – Członek Komisji 

 

Goście zaproszeni: 

1. Agnieszka Grzesiuk – Sekretarz Gminy; 

2. Jolanta Hryciuk – Skarbnik Gminy Sitno; 

3. Barbara Tor – Kierownik GOPS; 

4. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum; 

5. Piotr Harczuk – Kierownik Utrzymania i Rozwoju Infrastruktury; 

6. Krzysztof Siemkowicz – Inspekror ds. Remontów i Inwestycji. 

 

W dniu 11.09.2020 r. odbyło się spotkanie Komisji Rolnictwa oraz Komisji Budżetu. 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Władysław Wydmański.  

Komisja zapoznała się z projektami uchwał na sesję Rady Gminy Sitno która odbędzie się 

w dniu 25 września 2020 r. Przewodnim tematem spotkania były projekty uchwał 

gospodarczych: w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Sitno oraz w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                          

i zagospodarowania tych odpadów. Powyższe projekty zostały pozytywnie zaopiniowane 

przez Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Zamościu. Kolejny projekt jaki został 

poddany analizie zakłada przyjęcie Regulaminu Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych. Projekt nie został zaakceptowany przez Komisje. Komisje jednogłośnie 

poprosiły o doprecyzowanie zapisów projektu uchwały.  

Uwagi do Regulaminu PSZOK: 

- zastosowanie sformułowania które pomoże rolnikom pozbyć się opon rolniczych itp. 

- w punkcie o remontach należy zaznaczyć, że jeżeli remonty będą kompleksowe – „duże” 

to gmina na koszt mieszkańca podstawi kontener na odpady. Przy mniejszych remontach 

gmina odbierze odpady komunalne zgodnie z regulaminem PSZOK. 



Następny temat, który poruszyli to pomoc mieszkańcom poszkodowanym w związku                 

z potężną burzą która nawiedziła poszczególne miejscowości w gminie Sitno. 

Poszkodowanych zostało 150 mieszkańców (uprawy, budynki).  

Pani Skarbnik poinformowała, że gmina może pomóc tylko tym osobom którym                    

w znacznym stopniu ucierpiały budynki.  

Jeżeli chodzi o pomoc z GOPS, Pani Kierownik zaznaczyła, że żeby mieszkańcy 

otrzymali pomoc musi zostać ogłoszony przez Wojewodę stan klęski żywiołowej. Z GOPS 

można starać się o zasiłek celowy. Taki zasiłek przyznawany jest osobom u których wystąpiło 

pogorszenie sytuacji materialnej. Zasiłek przyznany może zostać na cele wymienione w art. 

39 uops. 

Zasiłek celowy przyznaje się: 

(art. 39 ustawy o pomocy społecznej) 

 w celu zaspokojenia niezbędnej potrzeby bytowej; 

 w szczególności na pokrycie części lub całości kosztów zakupu żywności, leków 

i leczenia, opału, odzieży, niezbędnych przedmiotów użytku domowego, drobnych 

remontów i napraw w mieszkaniu, a także kosztów pogrzebu. 

Specjalny zasiłek celowy przyznaje się: 

(art. 41 ustawy o pomocy społecznej) 

 w szczególnie uzasadnionych przypadkach osobie albo rodzinie o dochodach 

przekraczających kryterium dochodowe, w wysokości nie przekraczającej 

odpowiednio kryterium dochodowego osoby lub rodziny. 

Pan Adam Mazurek zaproponował, żeby w związku z powyższym gmina zakupiła 

rolnikom materiał siewny. 

Pani Skarbnik jak i Pani Kierownik GOPS odpowiedziały, że na taki cel nie mogą 

przeznaczyć żadnych środków. 

Pan Tomasz Gąsior wspomniał o umorzeniach podatków. 

Pani Sekretarz poinformowała, że w gminie powołana została komisja do szacowania 

strat, która miała za zadanie przygotowanie protokołów strat. Protokoły zostały wysłane do 

Wojewody w celu uzyskania wsparcia dla poszkodowanych mieszkańców. Zaznaczyła, że 

straty w budynkach, zostaną pozytywnie rozpatrzone tylko wtedy kiedy będą sięgać powyżej 

3 tys zł, zaś w rolnictwie straty w uprawach nie mogą być mniejsze niż 30 % wszystkich 

upraw. Pan Wójt dążył do spotkania z Wojewodą ale do spotkania nie doszło. Rozmawiał 

jedynie z Zastępcą Wojewody telefonicznie. Gmina zrobiła wszystko co należało zrobić w tej 

sytuacji.  

Radni poruszyli również tematy dotyczące: dofinansowania zajęć rytmiki, bonu 

inwestycyjnego – żłobek, Ośrodku Zdrowia – zagospodarowanie terenu, remontu remizy 

w Stanislawce. 



Komisje zawnioskowały do Pana Wójta i Pani Skarbnik o ujęcie w budżecie gminy na rok 

2021 środków finansowych na remont elewacji budynku Urzędu Gminy oraz zakupienie 

opryskiwacza gospodarczego, który służyłby do spryskiwania chwastów. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Budżetu Infrastruktury i Rozwoju 

 

Radosław Kwapisz 

 

 

 

          Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa Gospodarki Gruntami                   

i Ochrony Środowiska 

 

Adam Mazurek 


